
Dagsorden for møde i Østerbroskolens skolebestyrelse 09-10-2023  
  
Østerbroskolen - Personalerum, kl. 16.30-19.00 
 

Afbud: Christa – Sander - Jana 

Tid  Hvad  Hvordan  

16.30  Dagsorden  

Godkendt. 

Til 

godkendelse  

16.35  Nyt fra elevrådet 
Snak om evt. åbning af hallen i frikvartererne. Snak om skolebod. Drøftelse af 
mobilfri skole.  

Orientering 
samt 
drøftelse 

16.45  Orientering fra ledelsen 
- Åbent hus 

Der har været afholdt åbent hus for forældre til kommende børnehaveklasseelever 
torsdag den 5. oktober. Der var 27 forældre til arrangementet. 

- Indskrivning til bhk. 

Der er 75 distriktsbørn til de kommende børnehaveklasser pt. 

- Fravær (pixi)  
Der er et gennemsnitlig elevfravær på 10,4 %. Der arbejdes på at nedbringe dette 
ved at arbejde med fremmødestrategien -Godt du kom.  

Orientering 

17.00  Friheden 
Endelige tegninger samt tidsplan fremlægges  

Tegninger og tidsplan fremlagt. Anlægsperioden bliver forventeligt fra december 
2023 til maj 2024. 

Orientering  

17.15 Skolebod 
Der er hjemkøbt køleskab og disk, så skoleboden forventeligt kan starte op efter 
efterårsferien. Boden vil være åben 3 dage om ugen i 10 pausen. 

Orientering 
samt 
drøftelse 

17.30 Sikre skoleveje 
Udsat til næste møde. 

Orientering 
samt 
drøftelse 

17.40 Mobilpolitik SFO2 
Det vedtages at sfo 2 gøres mobilfri fra efter uge 42, mobiler kan dog bruges ved 
voksenstyrrede aktiviteter. 

 

17.55 Regnvand og skolegård 
Der er kontakt med Ejendomscenteret for at løse nogle af problematikkerne vedr. 

vand i skolegården.  

Drøftelse 
samt evt. 

beslutning 

18.10 Pause  

18.20 Karakterer 
Østerbroskolen ligger med et snit på 7,0 for de bundne prøver fra sommerens 

prøver.  

Orientering 
samt 

drøftelse 

18.30 STUK 
Der er nedsat to arbejdsgrupper, som sammen med STUK skal arbejde med 
demokratisk dannelse/forældresamarbejde og sprogligudvikling. Herudover er der 
en styregruppe med repræsentanter fra forvaltningen, STUK og skolens ledelse.  

Orientering 
samt 
drøftelse 

18.50 Evt. 
Henvendelse vedr. køleskabe på mellemtrinnet. Der har været et par henvendelser 
til skolebestyrelsen omkring et ønske om køleskabe på mellemtrinnet.  
Emnet har været behandlet og forældrene opfordres til at bruge madkasser med 
køleelementer.  

Helle stopper i skolebestyrelsen, da hendes søn starter på efterskole. 
Tak til Helle for en engageret og langvarig indsats i skolebestyrelsen. 

 

 Herefter fremlæggelse af Årsberetning  

  
 


